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Resultatet af generalforsamlingen :
. Ny vejbelegning vil koste ca. kr. 13.OOO pr. hus.
. Vi klarer selv vedligeholdelsen af fallesarealer.
. Kassereren genvalgt og formanden gAr af i 2009.
. Skidthullet bevares.
. Nu kun haveaffald pt under 1 meter i skidthullet.
. Kontingent for 2OO8 pr. 1. juli: kr. 1.6O0.

Referat fra generalforsamlingen den 29. mai 2OO8

Dagsordenens pkt. 1. Valg af dir igent
Formanden bod velkommen og foreslog i henhold t i l  dagsordenens punkt 1 Katja Ander-
sen som dir igent. Hun blev valgt med akklamation. Dir igenten konstaterede, at general-
forsamlingen opfyldte vedtegternes bestemmelser og derfor var lovl ig indkaldt o9 be-
slutningsdygtig.
Det blev konstateret, at der var 11 fremmgdte og ingen fuldmagter.

Dagsordenens pkt. 2. Formandens beretning

Status vedrtrende Peter Appelsvej
Bestyrelse-n har sogt at sikre, at hindvarkere og transport af materiale mv. t i l  bygge-
pladsen pA Peter Appelsvej ikke benytter Vestagervej. Der har veret et antal episoder,
hvor chaufforer er blevet standset og sendt "retur". Her har sarligt Katja (nr. 48) gjort
en ihardig indsats. Lind & Risor har ved henvendelse alt id straks taget sig af det, me,n
det har desvarre ikke forhindret gentagelser. I  ojebl ikket mangler vendepladsen at f ;
genoprettet asfaltbeleegningen helt,  hvorefter bestyrelsen forventer, at sagen kan afslut-
tes.

Bestyrelsen modtog i august 2007 et t i lbud fra Lars og Lene Kiib Hecht, der som ejere af
Peter Appelsvej nr. 23 var interesserede i at kobe en mindre del af foreningens areal ved
vejen t i l  Vestagervej 31 (Birk Hansen) fra vendepladsen langs vejkanten nord for Vesta-
gervej nr. 29. Bestyrelsen besluttede at undersoge, om et salg var lovl igt og om med-
lemmerne var interesserede i at fraselge noget af foreningens fEllesareal. Kommunen
oplyste, at foreningen kunne salge arealet p; betingelse af, at Birk Hansen accepterede,
at vejbreden blev indsnevret fra 6 t i l  5 meter. Ki ib Hecht oplyste, at de vi l le indhente
den krevede accept fra Birk Hansen. Den 23. august 2007 spurgte bestyrelsen medlem-
merne om indsti l l ingen et eventuelt salg. Al lerede den 25, august 2007 meddelte Birk
Hansen bestyrelsen, at han p; ingen m;de vi l le acceptere en-indsnavring af vejbredden.
Bestyrelsen modtog ogs; indsigelser fra medlemmerne, og p5 den baggrund takkede be-
styrelsen nej t i l  det fremsatte t i lbud.

To af foreni69en medlemmer valgte d09 at fremkomme med henholdsvis en telefonask
trussel om en retssag o9 et skriftligt krav om erstatning, hvis bestyrelsen besluttede at
acceptere salgsti lbuddet. Selv om disse to henvendelser ikke f ik serski l t  betydning for
sagens afslutning, vi l  disse reaktioner over for bestyrelsen selvfolgelig f i  betydning for
bestyrelsens virke f remover,

Vedligeholdelse af vejbelegningen
Bestyrelsens sekretar Nlichael Olsson (nr, 44) har for-etaget nogle lapninger af bel€gnin-
gen, hvor det var p5krevet, l .4ichael er fortsat klar, si al le kan henvende sig, hvis der
opserveres behov for lapning.

Side 1 af  4



Grundejerforeningen Vestager
www.vestager.com

Bestyrelsen har som lovet p3 generalforsamlingen i 2OO7 indhentet et tilbud pA ny vejbe-
lagning. Munck Asfalt har inkl. brondarbejde og nye vejriste givet t i lbud pe ca. kr,
460,000, svarende ti l  ca, kr. 13.000 pr. medlemsparcel. Samtidig og mdske ikke overra-
skende anbefalede firmaet, at der legges ny belEgning p3 vejen inden for meget kort
tid, at seerligt den sidste del op mod vendepladsen ved nr. 29 / 50 er ved at vare ned-
brudt. Bestyrelsen vil undersoge- yderligere og pE generalforsamlingen i2009 komme
med et konkret oplag ti l , hvorn5r beleegningen skal skiftes, og hvordan det kan finansie-

Plantning af vejtra ud for nr. 46.
Som sidste udestdende puhkt fra vedligeholdelsesplanen fra 2007 har bestyrelsen med
god hjelp fra Poul Erik (nr. 7) fdet plantet et nyt vejtra ved nr, 46. Tak ti l  poul Erik.

Etablering af legeplads
Bestyrelsen arbejder fortsat med at fA godkendt etablering af legepladsen som vedtaget
pa generalforsamling i 2005 og 2006. Der er en rekke forhold, som det endnu ikke har
varet muligt endelig at f3 aftlaret, herunder hvorfor andre legepladser i omredet ikke er
etableret under hensyn til krav om faldunderlag mv. Det er fortsat bestyrelsen opfattelse,
at foreningen vil blive gjort ansvarlig for en eventuel ulykke, hvis ikke iegepladsen over-
holder lovkravene ti l  indretning af en legeplads. Arbejdet fortsetter.

vedligeholde af fellesarealerne
Ved sidste 5rs generalforsamling blev det besluttet, at bestyrelsen skulle komme med et
opl€eg ti l  vedligeholdelse af foreningens -fellesarealer. Det er bestyrelsens indsti l l ing, at
foreningens medlemmer selv kan forest; vedligeholdelse, og at de konkrete opgaver kan
fordeles blandt medlemmerne pE skift, Bestyrelsen har derfor lavet en oversigt over op-
gaverne, og den sendes ud ti l  medlemmerne sammen med dette referat, sB alle f:r mu-
lighed for at deltage i fordelingen.

Foreningen afholdt en havedag den 2, juni 2007, hvor beplantningen ved legepladsen
blev beskiret, ukrudt ternet og arealet gjort pant. Tak til alle der modte op, o9 tak for
en hyggelig eftermiddag.

Husk
. Foreningens hjemmeside www.vestager.com, hvor referater og anden information

vil blive opdateret.
. At feje og holde fortov og vejkanter fri for ukrudt mv,, se vores vej kan presentere

si9 pant.
. At vise det storst mulige hensyn og holde en lav hastighed pe vejen.
. At holde oje med hinandens huse iferier.

Bestyrelsen vil igen i 3r serligt takke Helena (nr. 11) for gresslSning pe f€ellesarealet og
Poul Erik (nr, 7) for oprydningen i skidthullet.

Afslutningsvis oplyste formand€n, at han afjobmessige Srsager ikke genopstil ler ved
generalforsamlingen i 2009, n€r valgperioden udl/ber.

Generalforsamlingen godkendte efter en kort debat formandens beretntng.

Dagsordenens pkt, 3. Kassererens fremlaggelse det reviderede regnskab
Kassercren fremlagde det reviderede regnskab, som blev udsendt sammen med indkal-
d^elsen ti l  generalforsamlingen. Kassereren oplyste, at det ikke er muligt for foreningen at
fi et hgjrentekonto, da flere pengeinstitutter har oplyst. at s5danne konti kun gives ti l
privatpersoner, Kassereren oplyste ogs6, at det hoje udgiftsniveau til tomning af skidt-
hullet har fdet bestyrelsen ti l  at sti l le forslag om lukning af skidthullet. yderligere under
behandlingen af pkt. 7.
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Af budgettet fremgAr en andring af foreningens forsikring, s: foreningen fremover vil
vere dEekket i tilfalde af en ulykke pE legepladsen eller lignende, og si foreningen og
bestyrelsesmedlemmerne bliver beskyttet mod okonomiske konsekvenser af et eventuelt
sagsanlag mod foreningen.

Gener^alforsamlingen opfordrede kassereren ti l  at lave en opdeling af kontingentindteg-
ten, sE det tydeligt fremg;r, hvor stor en del af indbetalingen, der gir t i l  vejkontoen,
hvorefter regnskabet blev godkendt.

Dagsordenens pkt, 4. Valg af bestyrelse
Kasserer H.P. Henriksen (nr. 20) blev genvalgt for 2 5r med akklamation.
Formanden f4ichael Rose (nr. 11) og sekretar Michael Olsson (nr.44) var ikke pA valg i
ar.

Dagsordenens pld. 5. Valg af bestyrelsessuppleant
Peter Christensen (nr. 3) o9 Poul Erik (nr. 13) blev genvalgt som bestyrelsessuppleanter
med akklamation.

Dagsordenens pkt, 6, Valg af revisor og revisorsuppleant-
Henrik Espersen (nr. 22) blev genvalgt som revisor for 2 ;r med akklamation.
Katja Andersen (nr. 48) blev valgt som revisorsuppleant med akklamation.
Revisor Bjarne Jensen (nr. 32) var ikke pt valg i 3r.

Dagsordenens pkt. 7. fndkomne forslag
Der var indkommet tre forslag ti l  behandling pd genera lforsamlingen:

Forslag nr. 1:
Bestyrelsen havde som konsekvens af sagen om salg af en del af fallesarealet stillet for-
slag om endring af foreningens vedtEgter. Heri fremggr som sidste punkt i 5 5, at den
samfede bestyrelse kan traffe beslutning om "k6b/slag af fast ejendom". Bestyrelsen
finder, at en beslutning om kob eller salg i forbindelse med foreningens fellesarealer
forst skal kunne find sted, nir et konkret forslag er blevet godkendt af en generalforsam-
l in9 .

Efter debat vedtog generalforsamlingen at endre vedtegterne, se sidste punkt i vedteg-
ternes I 5 fremover vil have ordlyden:

Foreningen tegnes af 2 medlemmer af bestyrelsen, dog ved kob eller salg af for-
eningens felles ejendom af den samlede bestyrelse.

Derefter tilfojes en ny sEtning med ordlyden:

Kgb o9 salg af foreningens faltes elendom kan kun flnde sted efter vedta-
gebe pe en generalforsamling.

Fors lag  nr .2 i
Bestyrelsen havde under indtryk af det hoje udgiftsniveau ti l  tomning af skidthullet sti l let
forslag om nedleggelse af skidthullet. I ojeblikket koster det hvert medlem af forening
nesten kr. 450 om Sret at fA tSmt skidthullet, og kommunen har b:de en ordning med
afhentning af storskrald o9 genbrugspladsen i Toppevad, som foreningens medlemmer
kan benytte i stedet for skidthullet.

Efter debat og en vejledende afstemning stod det klart, at der ikke var flertal for forsla-
get om at nedl€gge skidthullet.

side 3 af 4



G ru nd ej erfo re n ing en Vestager
www.vestager.com

For at begrense mengden 09 omfanget af haveaffald i skidthullet opfordrede generalfor-
samlingen foreningens medlemmer ti l  kun at aflevere affald, der er klippet op, se leng-
den ikke overstiger ca. 1 meter. Storre o9 serligt tunge genstande bor ikke placeres i
skidthullet, men afskaffes ved at benytte enten storskraldordningen eller genbrugsplad-
sen i Toooevad.

Fors lag  nr .3 :
Pe baggrund af beslutningen om at fortsatte med skidthullet trak bestyrelsen sig forslag
om at indkobe en trailer t i lbage.

Dagsordenens pkt, 8. Fastsattelse af kontingentets sttrrglse 09 torfaldstld
Bestyrelsens forslag om fastsettelse af kontingent for 2008 til kr. 1.600 kr., heraf kr.
1.000 ti l  vejkontoen blev vedtaget uden modforslag,
Forfaldstidspunkt blev fastsat til 1. juli,

Dagsordenens pkt. 9. Eventuelt
. Bestyrelsen svarede p3 et sporgsm8l om undersogelsen af placering af stophaner. I

modsatning til det forventede, var der kun ganske fe medlemmer, som ikke var be-
k^endt med placeringen af deres stophane, og bestyrelsen vil i samarbejde med GNV
fA fundet disse, sE b6de medlemmerne og cNV kan f3 indtegnet djsse mv,

. Nogle bgrn er begyndt at anvende skidthullet som legeplads, og i nogle ti l falde med
det resultat, at affaldet er endt p5 vejen, eller er blevet anvendt til at nedbryde heg-
net til nabogrunden. Bestyrelsen blev opfordret til at tale med bgrnenes foreldre.

. Bestyrelsen blev opfordret til at udsende en invitation til en havedag o9 at huske at
sende invitationen i god tid.

Dirigenten afsluttede herefter generalforsamlingen. Formanden takkede dirigenten for vareta-
gelsen af dirigenthvervet, samt takkede de fremmodte medlemmer for en god stemning under
generalforsamlingen.

Traditionen tro blev der trukket lod om Gl. Dansk og rOdvin blandt de fremmodte.
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